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SA.0012.5.1.2021 

Protokół nr 1/21 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

w dniu 25 stycznia 2021 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość – 

ZDALNY TRYB OBRADOWANIA   

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego Edward Tomica. Przewodniczący o godz. 1500 otworzył posiedzenie, następnie 

przywitał członków Komisji oraz gości. Po potwierdzeniu obecności przez radnych za pomocą 

urządzeń elektronicznych Przewodniczący oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.   

Raport obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 

Obrady odbyły się zgodnie z przekazanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Informacja dotycząca protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 Ad.1. Informacja dotycząca protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji.  

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poinformował, że protokoły nr 8/20 z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego w dniu 2 grudnia 

2020 r. i protokół nr 9/20 z posiedzenia Komisji w dniu 14 grudnia 2020 r. zostały przekazane 

członkom Komisji drogą elektroniczną. Nie wpłynęły uwagi do protokołów. Przewodniczący 

uznał protokoły za przyjęte. 

 

Ad.2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

Edward Tomica przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok – załącznik nr 2. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia ww. 

Sprawozdania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.3. Opiniowanie projektów uchwał. 

Radni otrzymali autopoprawki do nw. projektów uchwał wraz z informacją o zmianach, które 

zostały wprowadzone po otrzymaniu zaleceń z Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

oraz Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  

Autopoprawki omówił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Grzegorz Faruzel. 

Następnie Przewodniczący Komisji Edward Tomica przeprowadził głosowania: 

1) Projekt uchwały w sprawie określenia Zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów usunięcia i unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Goleszów (projekt II nr SA.0006.2.2021). 
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Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany 

źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych jednorodzinnych na terenie Gminy Goleszów (projekt 

II nr SA.0006.3.2021). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Krzysztof Pońc zapytał się o możliwość zamówienia w firmie obsługującej system 

„eSesja” tła do wideokonferencji, jednakowego dla wszystkich radnych, np. z herbem Gminy.  

Wójt Gminy Sylwia Cieślar odpowiedziała, że można to sprawdzić, jednak na pewno będzie 

się to wiązało z dodatkowymi kosztami. 

Radny Piotr Brudny zapytał się, czy w tym roku, w związku z panującą sytuacją epidemiczną,  

odbędą się zebrania wiejskie. 

Wójt Gminy przekazała, że na dzień dzisiejszy trudno jest odpowiedzieć, czy zebrania wiejskie 

się odbędą, a jeżeli tak, to nie wiadomo w jakiej formie. 

Radny Piotr Brudny również poprosił, aby w harmonogramie remontów dróg gminnych na 

2021 rok zostało ujęte dokończenie remontu drogi ul. Długiej w Bażanowicach. Radny 

poinformował, że droga ta była remontowana w 2018 roku, jednak remont nie został wykonany 

na całej długości. Radny poinformował, że od poprzedniego wójta oraz byłego kierownika 

Referatu Drogowego w poprzednich latach otrzymywał zapewnienia, że remont tej drogi 

zostanie dokończony, jednak nadal nic w tej sprawie się nie dzieje. 

Wójt Gminy przekazała, że sprawdzone zostanie, czy droga ta była oprojektowana. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Edward Tomica zamknął posiedzenie 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 

 
Protokół sporządziła: 
Aneta Sikora  
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

i Planowania Przestrzennego 

Edward Tomica 


